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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur".  

 

 

 

       

Kandidaatstelling voor Ambt van Algemeen Directeur 

 

Het college heeft geopteerd om de huidige 2 zittende secretarissen op te roepen .  Door voor deze 

procedure te kiezen, opteert de gemeente voor de “voordeligste oplossing” gezien ze anders voor 

de 2 huidige secretarissen een andere functie moeten voorzien met behoud van wedde en daar 

dan nog bovenop het loon van de nieuw algemeen directeur.  

 

Politiereglement met bepaling administratieve boetes 

 

Alle gemeentes behorend tot de politiezone hebben dit document mee onderhandeld maar de 

gemeente Oud-Heverlee heeft het reglement niet gestemd.  Zij hebben beslist dit niet te doen in 

een verkiezingsjaar. 

Het viel ons op dat in dit reglement staat dat een auto niet mag schoongemaakt worden op de 

straat.   Dit lijkt ons wat streng als je denkt aan mensen die geen oprit of garage hebben.  Volgens 

de burgemeester is dit nu behouden omdat dit erg gevaarlijk is in winterse periodes (vorst).  Maar 

dit zal hoogstwaarschijnlijk bij een latere update aangepast worden. 

Parkeerinbreuken beboeten met een gasboete zal vanaf nu ook kunnen.  Dit was al van kracht in 

Tervuren want op die manier kunnen ook andere beamtes een boete geven.   Daarenboven zijn 

gasboetes voor de gemeentekas en andere boetes worden federaal geïnd. 

Enkele “wist-je-datjes” : 

Sinds de nieuwe politiezone in werking is, zijn het aantal inbraken gedaald.  In Bertem is er een 

extra wijkagent.   Eind dit jaar zullen er in onze zone 102 agenten in dienst zijn. 

Bij flitscontroles valt op dat op de Everbergse Steenweg 50% van de auto’s te snel rijdt!  

 

Dorpsplein Leefdaal : voorstel N-VA Kerkplein 

 

Gezien zelfs de burgemeester meermaals het Gemeenteplein in Bertem verkeerdelijke Dorpsplein 

noemt en gezien het College in zijn plannen opteert om de Kerk mee te integreren in het nieuwe 

plein en de kerk vlak tegen het plein ligt (*), hebben wij een andere naam voorgesteld voor het 

plein, nl. Kerkplein.   

Onze motiviatie (zie * - bushalte Leefdaal Kerk – teksten Willy Brumagne) vond Marc Morris sterk 

maar het voorstel vond hij maar niets want op alle documenten die hij verzameld had, stond zelfs 

“Place communale” en officieel bestaat het Kerkplein in Leefdaal, de stoep voor de Kerk is het nu 

het Kerkplein volgens Marc Morris. 

Jammer maar het wordt dus het “Dorpsplein” in Leefdaal en het Gemeenteplein in Bertem. 


